
Årsmötesprotokoll N:a Gräsmarks VVO 2024-07-26 Plats: Hedås Bygdegård 

 

1. Ordförande Freddy Kjellström öppnade årsmötet och önskade alla deltagare välkomna, och 

inledde med en parentation över medlem som avlidit under det gångna jaktåret: Lars Skoglund. 

 

2. Årsmötet valde Freddy Kjellström som mötesordförande för årsmötet. 

 

3. Styrelsen anmälde Freddy Kjellström som protokollförare. 

 

4. Conny Johansson och Conny Dahlén valdes att justera protokollet tillsammans med 

protokollförare. 

 

5. Årsmötet beslutade att årsmötet hade utlysts i laga ordning och godkände dagordningen. 

 
6. Årsmötet beslutade att lägga punkten vilande till dess behov att justera och fastställa röstlängden 

föreligger. 

 
7. Styrelsen lade fram verksamhetsberättelsen som godkändes av årsmötet. Balans- och 

resultaträkning för det gångna verksamhetsåret presenterades, godkändes och fastställdes varpå 

årsmötet beslutade att det gångna årets underskott om - 9 982 kr skulle överföras i löpande 

räkning.  

 

8. Revisionsberättelsen fördrogs och godkändes av årsmötet som beslutade att lägga den till 

handlingarna. Årsmötet tillstyrkte revisorernas förslag om att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen 

för det gångna verksamhetsåret. 

 

9. a) Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag till jaktregler (se bilaga) för jaktutövning 

år 2024/2025.  

 

b) Styrelsen informerade om tilldelningen av älg, vilket baserades på Nordvästra Gräsmarks 

ÄSO:s beslut i enlighet med av ÄFG godkänd och av Länsstyrelsen fastställd älgskötselsplan. 

Norra Gräsmarks VVO får en tilldelning om 22 st. älgar. Fördelade om 11 vuxna (5 tjurar + 6 

hondjur) och 11 kalvar. 

 

10. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna – (inga inkomna motioner 

från enskilda medlemmar). 

 

Styrelsen föreslår: 

a.) årsstämman att upplåta marker för ev. kommande licens/avlysningsjakt på stora rovdjur. Se 

pnkt. 25 i Jaktreglerna. 

b.) årsstämman att styrelsen får mandat till upplåtelse av mark till jaktprov vid förfrågningar från 
hundklubbar under kommande jaktår. 

 

Årsmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag i pnkt. a-b ovan.  

 

11. Antagande av nya medlemmar – inkomna arrendekontrakt: 

 

MARKÄGARE  ARRENDATOR               JAKT 
Martin Lövstrand/Mats Larsson 

 och Arne Olsson  Jakob Jakocevski Bengtsson         Småvilt 

 

Markus Larsson/Veronica Olsson Jan-Olof Appel           Älgjakt 

Markus Larsson/Veronica Olsson Johannes Magnusson           Småvilt 

 

Olle Olsson   Oskar Utter            Småvilt 



Stora Enso   Oskar Utter            Älgjakt 

Stora Enso   David Björklund           Småvilt  

Stora Enso   Christer Magnusson           Småvilt  

Stora Enso   Henrik Karlsson           Småvilt  

 

 

Årsmötet valde att godkänna styrelsens förslag om antagande av nya medlemmar och inkomna 

arrendekontrakt, enligt ovan.  

 

12. Val av:   

a.) Som ordförande i styrelsen för en period av 1 år valdes Freddy Kjellström. 

b.) Arvid Dahlén valdes om som styrelseledamot för en period om 2 år. 

c.) Till revisorer omvaldes Sören Nilsson och Jan Hedin om för en period om 1 år. Till 

revisorssuppleanter omvaldes Tony Lövkvist och Birger Jonsson för en period om 1 år. 

d.) Till jaktledare på Öst valdes: Conny Johansson, bitr. Erik Dahlén och som ers. Tony 

Lövkvist. Till jaktledare på Väst valdes: Morgan Byström och som bitr. Freddy 

Kjellström. 

e.) Att utfärda jakträtts- och jaktgästbevis omvaldes Markus Larsson, Grässjön och 

Freddy Kjellström, Bråne.  

f.) Som ledamöter från VVO till jaktskytteklubbens årsstämma omvaldes Thorbjörn 

Halvardsson, och som ersättare valdes Carl Olov Edkvist. 

g.) Som ombud till Sunne jaktvårdskrets valdes Freddy Kjellström och Conny Johansson. 

h.) Ansvariga för slaktboden omvaldes Bo Broström, Arne Lund och Kjell Åke Löfgren. 

i.) Till viltvårdskommittén omvaldes Sven Nyström, Torbjörn Halvardsson 

(sammankallande) och Gert-Ove Liljefors. 

j.) Till valberedning omvaldes: Börje Olsson, Tomas Engström (sammankallande) och 

Carl-Olov Edkvist. 

 

13. Årsmötet beslutade att extra stämman anordnas lördag 19/10, kl 17:00. Årsmötet beslutade att 

nästa årsstämma ska hållas sista fredagen i juli kl. 18.30 – plats meddelas i kallelsen. Kallelse 

till extra stämma och nästa års stämma sker genom att kallelse anslås på hemsidan till N:a 

Gräsmarks VVO inom föreskriven tid, enligt stadgarna. 

  

14. Övriga frågor 

Ivar Myrli lyfte frågan om det vore en bra idé med fördelning av filéer, enligt tidigare tillämpad 

modell. 

Tomas Engström lyfte två frågor upp till diskussion. För det första behov av tak vid entré till 

slaktboden vid nederbörd, för det andra frågan om nyttan av att fortsättningsvis ta inträdesavgift 

i slaktboden för nya jägare eftersom slaktboden är avskriven. 

 

15. Ordföranden tackade mötesdeltagarna för bra diskussioner samt visat intresse och avslutade 
mötet. 

 

 

Freddy Kjellström, protokollförare  Conny Johansson, justerare 

 

    Conny Dahlén, justerare   


